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خبر

بهداشت و سلامت

»معاون بهداشت وزیر بهداشت، درمان
 و آموزش پزشکی« خبر داد:

مدارس از اول آذرماه 
بازگشایی می شوند

معاون بهداشت وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی با بیان 
اینکه وضع شیوع کرونا در کل کشور نزولی است، گفت: بر 
اساس تصمیم ستاد ملی مقابله با کرونا، مدارس ابتدایی و 
متوسطه اول از اول آذر ماه و متوسطه دوم از ۱۵ آبان ماه 
بازگشایی می شوند. کمال حیدری در گفت وگوی تلویزیونی 
افزود: تاخیر در بازگشایی مدارس به دلیل تکمیل کردن پوشش 

واکسیناسیون بوده است.
معاون وزیر بهداشت در پاسخ به این سوال مبنی براینکه آیا 
پیک ششم کرونا آغاز شده است یا نه، گفت: معتقدم که پیک 
ششم کرونا هنوز شروع نشده است. از هفته گذشته تعدادی 
از شهرستان های کشور وضعیت قرمز به خودشان گرفتند، 
اما تعداد بیماران سرپایی، بستری و فوتی ها در کل کشور به 

شدت رو به کاهش است.
معاون وزیر بهداشت با بیان اینکه وضعیت شیوع کرونا در کل 
کشور نزولی است، ادامه داد: نمودارهای تعیین کننده میانگین 
کرونا در ۷ استان حالت فلت، ۶ استان حالت صعودی و ۱۷ 
استان کشور حالت نزولی دارد. علی رغم تمام توصیه های 
بهداشتی متأسفانه ۵۰ درصد مردم شیوه نامه های بهداشتی و 

استفاده از ماسک را رعایت نمی کنند.
وی با بیان اینکه وضعیت آمار کرونا در کل کشور نزولی است، 
افزود: طبق گزارش ها با توجه به فصل سرما احتمال شروع 

پیک ششم کرونا محتمل است.

»معاون فنی مرکز سلامت محیط و کار 
وزارت بهداشت« تشریح کرد:

شروط وزارت بهداشت برای 
بازگشایی مدارس اعلام شد

معاون فنی مرکز سلامت محیط و کار وزارت بهداشت ضمن 
تشریح شرایط لازم در مدارس برای بازگشایی، گفت: اگر برای 
کلاس های حضوری مدارس سخت گیری کنیم، بهتر از این 
است که کار را شروع کنیم اما بعد خدایی نکرده مجددا با 
بیماری آن را تعطیل کنیم. مهندس محسن فرهادی درباره 
شروط وزارت بهداشت برای بازگشایی مدارس، گفت: مهمترین 
شرط این است که کلیه کارکنان مدرسه، نسبت به واکسینه 
کردن خودشان اقدام کنند و اگر فردی به دلایل غیرموجه 
نسبت به انجام واکسیناسیون اقدام نکند، لازم است که هر ۷۲ 
ساعت یکبار PCR آزمایشگاهی را به مسئول مدرسه ارائه کند.

وی افزود: همچنین تمام دانش آموزان ۱۲ سال به بالا که 
اکنون در چرخه واکسیناسیون کشور قرار دارند، باید واکسینه 
شوند. در هر کلاس هم فضای چهار متر مربع را برای هر 
دانش آموز نیاز داریم و این فضا باید به گونه ای چیدمان شود 
که یک ونیم تا دو متر فاصله بین دانش آموزان از یکدیگر 
و دانش آموزان از معلمین باشد. فرهادی ادامه داد: نکته 
دیگر این است که در تمام طول ساعت آموزش ماسک باید 
هم به صورت کارکنان و هم دانش آموزان باشد. در زنگ های 
تفریح باید تمهیداتی دیده شود که فاصله یک ونیم تا دو 
متری میان دانش آموزان حفظ شود. از ورزش های پربرخورد 
در حیاط مدرسه جلوگیری شود.وی که در یک برنامه رادیویی 
صحبت می کرد، گفت: با شروع فصل سرما باید به دانش 
آموزان اعلام کنیم که با لباس کامل و گرم بیایند. رعایت 
این شرایط و تامین زیرساخت لازم برای آن، طبیعتا اجازه 
نمی دهد که تمام دانش آموزان یک کلاس باهم در یک 
کلاس حضوری باشند. طبیعتا این کلاس ها خرد می شود و 
تعداد نفرات کمتری حاضر خواهند شد. بنابراین باید یکسری 

از دروس را حضوری برگزار کرد.

محیط زیست

موافقان و مخالفان چه می گویند؟

تشکیل وزارتخانه؛ راه حلِ معضلات »محیط زیست«!؟
از خشکسالی و  مشکلات محیط زیستی کم نیستند؛ 
فرونشست زمین و خیزش گرد و غبار گرفته تا آلودگی 
نفتی خلیج فارس و وضعیت نامساعد برخی از گونه های در 
معرض خطر انقراض حیات وحش و چندین و چند معضل 
دیگر. مدتی است که برخی نمایندگان مجلس تشکیل 
وزارتخانه محیط زیست را چاره کار تشخیص داده اند و طرح 
تشکیل وزارتخانه محیط زیست ۲۴ شهریورماه اعلام وصول 
شد. این طرح با هدف »حل معضلات زیست محیطی از 
جمله آلودگی هوا ، خاک و آب از طریق مدیریتی با قدرت 
اجرایی بیشتر و تقویت اثر گذاری و نیز چابک سازی و 
امکان نظارت قانونی نمایندگان مجلس« ارایه شده است. 
طرح تشکیل وزارت محیط زیست موافقان و مخالفان 

زیادی دارد.
محمد رشیدی - عضو کمیسیون کشاورزی، آب، منابع 
طبیعی و محیط زیست مجلس - می گوید: مسائل محیطی 
زیستی در کشور ما نیازمند توجه و تمرکز جدی تر، تحقیقات 
دقیق تر و البته منابع مالی بیشتر است. تبدیل سازمان 

محیط زیست به وزارتخانه می تواند این فرصت را خلق 
کند اما نکته اینجاست که توانایی سازمان محیط 
زیست در حد پرداخت حقوق کارمندان خودش 
انجام  توقع  سازمان  یک  از  نمی توان  است. 

کارهای بزرگ داشت.
نماینده مردم کرمانشاه در مجلس یازدهم با 
بیان اینکه اختیارات سازمان محیط زیست 
ناکافی و قدرتش پراکنده است، معتقد است: 
قدرت سازمان محیط  و  اختیارات  از  بخشی 

بخش  و  کشاورزی  جهاد  لوای  تحت  زیست 
دیگری دست وزارت نیرو و دیگر وزارتخانه ها و 

معاونت هاست. این مسئله چالش نظارت را ایجاد 
کرده است. تمرکز اختیارات و قدرت، امکان نظارت را 

بیشتر می کند و اعتبار بیشتری به این سازمان خواهد داد.
محمدتقی دستورانی  - رئیس دانشکده منابع طبیعی و 
محیط  زیست دانشگاه فردوسی مشهد - نیز در گفت و 
گویی بر ضرورت ادغام سازمان محیط زیست و سازمان 
نهاد  دو  عنوان  کشوربه  آبخیزداری  و  مراتع  جنگل ها، 
حاکمیتی و فعالیت در قالب یک وزارتخانه قوی تاکید 
می کند و می گوید: در این شرایط امکان پاسخگویی به 
مجلس و مردم هم فراهم شود. بخش منابع طبیعی باید 
از زیر نظر وزارت جهاد کشاورزی خارج شود و در ترکیب با 
سازمان محیط زیست تحت عنوان وزارتخانه منابع  طبیعی 

و محیط زیست اعمال حاکمیت کند.
- عضو کمیسیون داخلی و  دکتر محمدحسن آصفری 
برنامه  یک  در  - هم  اسلامی  شوراهای مجلس شورای 
رادیویی با اشاره به اهمیت موضوع محیط زیست برای 
مجلس می گوید: ما نمی دانیم سوالات مربوط به محیط 

زیست را باید از چه کسی جویا شویم. لذا مجلس تمایل 
بیشتری برای تبدیل سازمان محیط زیست به وزارتخانه دارد 

و تا متولی و پاسخگویی مشخص باشد.
با وجود موافقت برخی از نمایندگان مجلس و دانشگاهیان 
با طرح تشکیل وزارت محیط زیست اما این طرح مخالفان 
مهمی مانند رییس فراکسیون محیط زیست مجلس، 
معاون سازمان حفاظت محیط زیست و رئیس کمیته 
محیط زیست مجمع تشخیص مصلحت نظام دارد که 
زیست  محیط  حفاظت  سازمان  استقلال  رفتن  بین  از 
و بی تاثیر بودن تشکیل وزارتخانه محیط زیست بر حل 
اعلام  خود  مخالفت  علت  را  زیست محیطی  مشکلات 

کرده اند.
سمیه رفیعی - رییس فراکسیون محیط زیست مجلس 

- در واکنشی اینستاگرامی می نویسد: »اخیرا تعدادی از 
همکارانم طرح تشکیل وزارت محیط زیست را با هدف 
افزایش اختیارات و نظارت بیشتر بر این سازمان دولتی 
اگر  اما  است  خوب  اختیارات  افزایش  کرده اند.  مطرح 
قرار باشد به قیمت از دست رفتن سازمانی که باید در 
تصمیمات خود مستقل تصمیم بگیرد، تمام شود، مردود 
است. طرح تشکیل وزارت محیط زیست نافی استقلال 

سازمان محیط زیست است.
فکری  که   توصیه می کند  نمایندگان مجلس  به  وی 
به حال اختیارات محدود، بودجه حداقلی و بهتر نبودن 
نظرات کارشناسی این سازمان در طرح های توسعه ای و 

عمرانی کنیم.

احمد لاهیجان زاده - معاون محیط زیست دریایی سازمان 
حفاظت محیط زیست - نیز تبدیل این سازمان به وزارتخانه 

را تیر خلاصی بر محیط زیست توصیف می کند.
مجمع  زیست  محیط  کمیته  رئیس   - مجابی  محمد 
تشخیص مصلحت نظام - هم می گوید: اگر قرار باشد 
دستگاهی مسئول حفظ محیط زیست باشد باید از موضع 
بالاتری نسبت به وزارتخانه ها به مسائل ورود کند. رییس 
سازمان حفاظت محیط زیست معاون رییس جمهوری 
است و به نوعی رییس جمهوری به طور مستقیم مسئولیت 
سازمان  تبدیل  این رو  از  دارد.  برعهده  را  زیست  محیط 
حفاظت محیط زیست به وزارتخانه نه تنها مشکلی را حل 
نخواهد کرد بلکه محیط زیست کشور بیش از پیش آسیب 

خواهد دید.
به اعتقاد رئیس کمیته محیط زیست مجمع تشخیص 
مصلحت نظام بسیاری از موارد مربوط به محیط زیست در 
ارتباط با سایر سازمان هاست و لذا اگر فعالیت این سازمان 
بیشتری  اقتدار  باشد،  داشته  ادامه  کاربری  همین  با 

خواهد داشت.
طرح تشکیل وزارت حفاظت محیط زیست در بین 
نمایندگان مجلس و دانشگاهیان هم مخالفانی 
کمیسیون  عضو   - اعظمی   الله  ذبیح  دارد. 
به  اشاره  با   - یازدهم  مجلس  کشاورزی 
طرح های جدید مجلسی ها و دولتی ها مثل 
وزارت محیط  و  روستا  وزارت  تشکیل  طرح 
زیست یا ایده احیای جهاد سازندگی و تفکیک 
آن از جهاد کشاورزی می گوید: بسیاری از ایده ها 
در کشور در حال بزرگ کردن دولت است. بزرگ 
شدن دولت در شرایط فعلی بودجه کشور اصلا 

جالب نیست.
دکتر داریوش کریمی -  استاد دانشگاه آزاد اسلامی واحد 
علوم تحقیقات-  هم در گفت و گو با یک برنامه رادیویی با 
اشاره به چالش هایی که با تشکیل وزارتخانه پیش می آید، 
می گوید: نگاه به حوزه محیط زیست نظارتی است در حالی 
که مقوله آب و انرژی به اجرا نیاز دارند و در کنار هم قرار 

گرفتن اینها کار چندان آسانی نیست.
در شرایطی که نهادهای تخصصی محیط زیست مانند 
فراکسیون محیط زیست مجلس، کمیته محیط زیست 
حفاظت  سازمان  و  نظام  مصلحت  تشخیص  مجمع 
محیط زیست مخالف تشکیل سازمان محیط زیست 
می تواند  جدید  وزارتخانه  یک  تشکیل  آیا  هستند، 
مشکلات محیط زیست کشور را کاهش دهد یا بهتر 
زیست  محیط  حفاظت  سازمان  سویی  از  که  است 
نگاه  با  وزارتخانه ها  دیگر  سوی  از  و  شود  تقویت 
خود  اقدامات  در  را  زیستی  محیط  الزامات  فرابخشی 

مدنظر قرار دهند؟

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه جانباز ۸ سال دفاع مقدس 
»قربان حسن پور« که در 1380/8/10 به مقام رفیع شهادت نائل شدند را گرامی می دارد

کرونا در ایران

وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی اعلام کرد:  ۱۵۳ نفر 
دیگر طی ۲۴ ساعت گذشته جان خود را بر اثر کرونا از دست 
دادند، بر اساس اعلام وزارت بهداشت، در شبانه روز گذشته و 
بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی، ۹ هزار و ۸۵۷ بیمار 
جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور شناسایی شد که یک هزار 

و ۲۸۱ نفر از آنها بستری شدند.
مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۵ میلیون و ۹۳۴ 
هزار و ۴۹۵ نفر رسید. طی ۲۴ ساعت گذشته، ۱۵۳ بیمار 
کووید۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان 

این بیماری به ۱۲۶ هزار و ۴۵۶ نفر رسید.
از  نفر  و ۹۳۱  هزار  میلیون ۵۲۱  کنون ۵  تا  خوشبختانه 
بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستانها ترخیص شده اند. 

سه هزار و ۸۵۹ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش 
های مراقبت های ویژه بیمارستانها تحت مراقبت قرار دارند. 
تا کنون ۳۵ میلیون و ۶۲۰ هزار و ۳۸۱ آزمایش تشخیص 

کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
همچنین تا کنون ۵۲ میلیون و ۸۶۰ هزار و ۴۹ نفر دُز اول، 
۳۵ میلیون و ۲۸۳ هزار و ۶۱۷ نفر دُز دوم و ۹۲ هزار و ۸۸۶ 
نفر، دُز سوم واکسن کرونا را تزریق کرده اند و مجموع واکسن 
های تزریق شده در کشور به ۸۸ میلیون و ۲۳۶ هزار و ۵۵۲ 
دُز رسید. در شبانه روز گذشته، یک میلیون و ۴۹ هزار و ۹۲۹ 
دُز واکسن کرونا در کشور تزریق شد. در حال حاضر ۲۲ شهر 
کشور در وضعیت قرمز، ۱۱۴ شهر در وضعیت نارنجی، ۲۰۱ 

شهر در وضعیت زرد و ۱۱۱ شهر در وضعیت آبی قرار دارند.

تعداد بهبودیافتگان کرونا به ۵ میلیون ۵۲۱ هزار و ۹۳۱ تن رسید



روزنامه

3
سه شنبه 11 آبان 1400-  شماره  873

اجتماعی

بانک، بیمه و بورس

در گفت وگویی مطرح شد؛
پیش بینی »رئیس سازمان بورس 

و اوراق بهادار« از وضعیت
 بورس چه بود؟

 
رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار ضمن توضیح درباره 
میزان فروش اوراق توسط دولت، در مورد اینکه وضعیت 
بازار چه زمانی بهبود می یابد؟ گفت: قرمزی بازار ناگهانی 
ایجاد نشده که ناگهانی هم از بین برود، بلکه وضعیت به 

مرور بهتر خواهد شد.
مجید عشقی در گفت وگوی زنده تلویزیونی با تاکید بر اینکه 
سازمان در تلاش است که بازار سرمایه به ثبات برسد، اظهار 
کرد: نمی توان گفت مردم سرمایه خود را نمی آوردند. ما 
تلاش داریم بازار به ثبات برسد. هم رشدهای شدید و هم 

نزول های شدید برای بازارها سم است.
وی با بیان اینکه مهمترین بحث امروز کسری بودجه و 
انتشار اوراق است، اظهار کرد: به اندازه کشش بازار اوراق 
منتشر می شود. دولت همه کسری بودجه خود را از بازار 
تامین نمی کند و بخش عمده آن از منابع دیگر تامین 
می شود. در ۴۰ روز گذشته هیچ اوراقی فروخته نشده است.

رئیس سازمان بورس ادامه داد: گاهی تصویری در مورد 
دولت  توسط  حجم  این  می شود  اعلام  و  منتشر  اوراق 
فروخته شده، در حالی که توسط دولت فروخته نشده است. 
در ضمن خریداران اوراق و سهام با هم متفاوت هستند. 
کسی که اوراق می خرد برنامه متفاوتی دارد و با خریداران 

سهام فرق می کنند.
عشقی با تاکید بر اینکه سازمان به دنبال توقف قیمت گذاری 
دستوری و جلوگیری از رانت است، گفت: نمی شود سرمایه 
مردم را جذب کنیم و بعد دست در جیب شرکت ها کنیم و 
سودشان را بگیریم. در فولاد و پتروشیمی این وضعیت بود 
که رفع شد. مردم  مطمئن باشند که ما از منافع شرکت ها 

حفاظت خواهیم کرد.
وی در مورد اینکه گفته می شود شرکت ها سود نمی دهند، 
توضیح داد: با صنایع معدنی و فلزی جلسه داشتیم و 
مشخص شد طرح های توسعه زیادی دارند. راه ثبات بازار از 

طرح های توسعه شرکت ها می گذرد.
رئیس سازمان بورس ادامه داد: وضعیت فعلی و جو نا 
امیدی بازار سیکل هایی است که چندین بار تجربه شده 
است. سال های ۱۳۸۳ و ۱۳۹۲ همین وضع بوده است. 
البته قطعا شدت و گستردگی افرادی که در حال حاضر 
درگیر بازار سرمایه هستند فرق می کند. اکنون حدود ۵۸ 
میلیون کد سهامداری وجود دارد و به نوعی کل جمعیت 

کشور درگیر بازار هستند.
عشقی در مورد وضعیت بازار نیز گفت: قرمزی بازار ناگهان 
ایجاد نشده است که ناگهان هم از بین برود. وضعیت بازار 
به مرور بهبود یافته و انشالله از همین امروز قرمزی تابلو 

کاهش پیدا خواهد کرد.
 به گفته وی، نسبت p/e نمادها به چهار رسیده و قیمت 
است.  بسیار خوب  بازار  بنیادین  شرایط  و  جذاب  سهام 
صندوق های بازارگردانی در این مدت خریدهای خوبی انجام 
دادند و این روند ادامه خواهد داشت و مردم نگران نباشند.
رئیس سازمان بورس و اوراق بهادار تاکید کرد: به دلیل 
تغییرات مدیریتی وقفه یک ماهه در اطلاع رسانی سازمان 
بورس ایجاد شده است. ان شاءالله از این پس به صورت 
کانال رسمی  به  مردم  تا  اطلاع رسانی خواهد شد  منظم 

انتشار اطلاعات دسترسی داشته باشند.

جامعه

»وزیر راه و شهرسازی« پاسخ داد:

قیمت بلیت هواپیما کاهش پیدا می کند؟

اقتصاد کلان

لغو  گفت:  شهرسازی  و  راه  وزیر  نقل  حمل و  معاون 
از ابتدای آذرماه اجرا  محدودیت مسافرگیری در پروازها 
به  موظف  کماکان  هواپیمایی  شرکت های  و  می شود 
مسافرگیری با ۶۰ درصد ظرفیت هواپیما هستند. شهرام 
آدم نژاد در خصوص لغو محدودیت فاصله گذاری اجتماعی 
در پروازها، افزود: این قانون که مصوبه ستاد ملی کرونا 
است از ابتدای آذرماه اجرایی خواهد شد و فعلا شرکت های 
هواپیمایی موظف به بلیت فروشی با همان ظرفیت ۶۰ 

درصدی در پروازها هستند.
با  با کرونا و  وی گفت: طبق مصوبه ستاد ملی مبارزه 
توجه به واکسیناسیون اکثر شهروندان تصمیم بر تغییر 
محدودیت ها در بخش حمل و نقل برون شهری وجود دارد 

اما نه از امروز)دوشنبه ۱۰ آبان( و این قانون از ابتدای آذرماه 
اجرایی می شود. آدم نژاد با اشاره به طراحی »سامانه امید« 
توسط وزارت کشور افزود: درحال برگزاری اطلاعات در این 

سامانه هستیم.
وی در خصوص نحوه کار این سامانه نیز گفت: مسافران از 
ابتدای آذرماه موظف هستند قبل از خرید بلیت مشخصات 
واکسن را در سامانه بارگذاری و در صورت تایید انجام 

واکسیناسیون بلیت آنها صادر می شود.
آدم نژاد درباره شرایط مسافرگیری در بخش جاده ای و ریلی 
نیز گفت: در سفر با اتوبوس و قطار نیز لغو ظرفیت ۸۰ 
درصدی مسافرگیری از اول آذر  مشروط به داشتن کارت 

واکسن مسافران، اجرایی خواهد شد.

وزیر امور اقتصادی و دارایی اعلام کرد: برنامه ما پیش 
بینی پذیر کردن اقتصاد و حذف قیمت گذاری های مضر 
به بازار در صنایع بورسی است و به زودی خبر تغییر نظام 
قیمت گذاری خودرو توسط وزارت صمت منتشر خواهد 

شد.
بورسی و مدیران  دارایی، مدیران  اقتصادی و  امور  وزیر 
در  سرمایه  بازار  بزرگ  حقوقی  و  هلدینگ   ۳۰ حدود 
ساختمان باب همایون وزرات اقتصاد و دارایی گردهم 
بازار  از  حمایت  راهکارهای  و  بورس  وضعیت  تا  آمدند 
سرمایه را بررسی کنند. در این نشست بر لزوم فراهم کردن 

بسترها برای فعالیت شفاف بازار سرمایه تاکید شد.
احسان خاندوزی در این نشست گفت: شواهد قطعی 
نشان می دهد بازار سرمایه در بلندمدت بیشترین بازدهی 
را در مقایسه با بازارهای رقیب داشته است و نگاه ماه 
به بازار حرفه ای و بلندمدت است. با نگاه به اطلاعات 

سودآوری شرکت ها نشان می دهد چشم انداز، روشن 
است و جای نگرانی برای تصمیم هیجانی نیست.
سازمان  و  اقتصاد  وزارت  »وظیفه  افزود:  وی 
بورس، توسعه ابزارها و نهادها و ایجاد بازاری 

شفاف و کارا و پیش بینی پذیر است و بازار 

خالص  آن.«.  رقیب  نه  است  سهام  بازار  مکمل  بدهی 
تامین مالی دولت از اوراق در دو ماه اخیر بسیار اندک 
و ناچیز و در  ۴۰ روز اخیر صفر ریال بوده است هرچند 
فضای مجازی پر از اطلاعات غیردقیق است. از این به بعد 

هم دولت بیشتر به دنبال 
بودجه  جبران کسری 
مولدسازی  طریق  از 
فروش  و  دارایی 

اموال مازاد است.
ادامه  خاندوزی 
پیش  ما  برنامه  داد: 

بینی پذیر کردن 
اقتصاد 
و حذف 

قیمت گذاری های مضر به بازار در صنایع بورسی است و به 
زودی خبر تغییر نظام قیمت گذاری خودرو توسط وزارت 
صمت منتشر خواهد شد. به دنبال پیش بینی پذیرکردن 
نرخ های کلیدی اقتصاد و بالتبع بورس هستم تا نااطمینانی 

از بازار زدوده شود. 
وزیر امور اقتصادی و دارایی خاطرنشان کرد: در گذشته 
برای تغییرات مکرر قیمت خوراک و نرخ تسعیر 
ارز بانک ها و قواعد پالایشی ها و فراخوان 
عموم به سهامداری مستقیم اشتباهات 
بزرگی صورت گرفته که باید با همکاری 
بانک  و  صمت  و  نفت  وزارت های 
شاهد  بورس  سازمان  و  مرکزی 
کاهش این اشتباهات و ایجاد 

اطمینان در بازار باشیم. 
وی گفت: برای اعتمادآفرینی 
با  اجماع سازی  حال  در 
وزارت های نفت و صمت و 
بانک مرکزی هستیم تا آنجا 
به  امیدبخشی  خبرهای  هم 

اقتصاد منتقل کنیم.

»معاون حمل و نقل وزیر راه و شهرسازی«؛

شرکت های هواپیمایی هم چنان با ظرفیت ۶۰ درصد اجازه پرواز دارند

»وزیر امور اقتصادی و دارایی« خبر داد:

قیمت گذاری ها در بورس حذف می شود

رستم قاسمی در حاشیه مراسم تودیع و معارفه مدیرعامل 
شرکت راه آهن در پاسخ به سوالی مبنی بر این که چرا 
تاکنون تکلیف قیمت بلیت هواپیما مشخص نشده و 
ایرلاین ها بدون داشتن مصوبه و اختیار قانونی اقدام به 
افزایش نرخ پروازهای داخلی کرده اند، اظهار کرد: قیمت 
بلیت هواپیما به دلیل رعایت پروتکل های بهداشتی به ویژه 
محدودیت پذیرش ۶۰ درصدی مسافر در پروازهای داخلی 
افزایش یافته بود که امیدواریم با بهبود شرایط کشور از نظر 
شیوع ویروس کرونا و برداشته شدن این محدودیت بتوانیم 

قیمت بلیت هواپیما را تعدیل کنیم.
وی اضافه کرد: محدودیت ۶۰ درصدی پذیرش مسافر در 
ناوگان حمل و نقل عمومی براساس مصوبات ستاد ملی 
مقابله با کرونا اتفاق افتاده که هم اکنون در جلسات این 

ستاد در حال بحث و بررسی برای اعمال تغییرات است.
این اظهارات وزیر در حالی مطرح شده است که در پروتکل 
اخیر ابلاغ شده آمده است که از ابتدای آذرماه محدودیت 

پذیرش ۶۰ درصدی مسافر در پروازهای داخلی از ابتدای آذر 
ماه برداشته می شود و ایرلاین ها می توانند برای ۱۰۰ درصد 

ظرفیت خود در پروازها بلیت فروشی کنند.
در این پروتکل آمده است که محدودیت ظرفیت حمل 
مسافر توسط قطار، اتوبوس و هواپیما با توجه به وضعیت 
پوشش واکسیناسیون عمومی و براساس مصوبات ستاد 
مقابله با کرونا در نظر گرفته خواهد شد که در تبصره ۱ 
مصوبه اخیر آمده است که پذیرش مسافر در سفرهای 
برون شهری )شناورها، اتوبوس ها و قطار( حداکثر ۸۰ درصد 
ظرفیت خواهد بود تا زمانی که پوشش واکسیناسیون 
عمومی به بیش از ۸۰ درصد برسد و در آن زمان ظرفیت 
پذیرش در این بخش ها به ۱۰۰ درصد خواهد رسید اما در 
هواپیما پذیرش مسافر ۱۰۰ درصد است. البته کوپه های قطار 

برای خانواده ها شامل محدودیت مذکور نیست.
حالا باید دید که قیمت بلیت هواپیما در ابتدای تیرماه 
هواپیمایی  عالی  شورای  تایید  و  قانونی  مصوبه  بدون 

افزایش یافته بود به نرخ مصوب قانونی خود )نرخ نامه 
شرکت های  آنکه  یا  برمی گردد  گذشته(  سال  آبان ماه 
هواپیمایی بهانه دیگری برای گران فروشی و افزایش قیمت 

بلیت هواپیما می تراشند؟

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »علی رستمی«
- شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد
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استان ها

لرستان

بله! این »خیبر« قهرمان است؛

به وقت سکوت!
هفته سوم رقابت های لیگ 
شد،  آغاز  درحالی  آزادگان 
مربیان  ابتدا  همین  در  که 
بهانه  دنبال  خورده  شکسته 
و هجمه به تیم خیبر خرم 
آباد هستند. در مسابقه هفته 
سوم رقابت های لیگ دسته 
یک، در دیدار خیبر خرم آباد 
و استقلال اهواز چه در طول بازی و چه در نشست مطبوعاتی، 
سرمربی تیم استقلال بجای صحبت در مورد تیم خود بیشتر 

سعی در تخریب خیبر و مالک آن داشت!
جناب بختیاری در سخنانی کاملا بدون ربط، داوران، فدراسیون 
فوتبال و همه اهالی فوتبال را زیر سوال برد و مدعی حمایت 
این که  آباد شد! جالب تر  از خیبر خرم  فدراسیون  و  داوران 
گردن  به  را  خود  باخت  دلیل  هم  قشقایی  تیم  مسئولان 

فدراسیون نشین ها و داوران انداختند!
سوال ما از جناب بختیاری زاده این است، چرا بجای حل 
کردن مشکلات تیم خود و رفع آن ها سعی در سفسطه دارد، 
شما بفرمایید در بازی های گذشته یا اصلا در فصول گذشته 
چه کرده اید که الان با یک باخت برآشفته می شوید آیا فکر 
نمی کنید برای این شومن بازی ها کمی زود است؟ شک نداشته 
یاشید با این روند، بزودی جایگاه خود را در تیم تان از دست 

می دهید.
تیم خیبر خرم آباد در این فصل با زحمات دکتر عبدی و 
مجموعه بزرگ خیبر، با تمرینات منظم و همچنین جذب 
بازیکنان باکیفیت بدون شک یکی از مدعیان صعود خواهد بود 
و بهانه جویی های شما فقط یک فرار رو به جلو برای جلوگیری 

از انتقادات است و بس...
جناب بختیاری زاده هنوز اول فصل است، بهتر نیست به جای 
توهمات واهی در فکر برطرف کردن نقاط ضعف خود باشید، 
هر چند شما از الان خیبر را قهرمان می دانید مشکل شما 
نیست این باور اکثر کارشناسان است و نیازی به گفته های 

شما نیست.
هر چند فکر می کنم سرمربی استقلال حتما باید چند گل 
شکی  اما  می شد،  امر  واقعیت  متوجه  تا  می کرد  دریافت 
نیست تیم خیبر خرم آباد در ادامه مسابقات بدون شک پاسخ 
محکمی به بهانه جویان خواهد داد و به روشنی نشان خواهد 
داد که تیم خیبر فقط با اتکا به قدرت و صلابت خود پای به 

مسابقه می گذارد و از هر گونه تهمت و افترا به دور است.
عزیزان! شب دراز است و قلندر بیدار! زمان بزودی در نورد 

گفته های شما قضاوت خواهد کرد.

اصفهان

بر مصوبات شورای  رئیس کمیسیون پایش و نظارت 
اسلامی شهر اصفهان گفت: فرونشست زمین کم کم دارد 
چهره خود را با زخم رساندن به مواریث فرهنگی چندین 

هزارساله و زمین های زیادی از شهر نشان می دهد.
احمدرضا مصور روز يكشنبه نهم آبان ماه در پانزدهمین 
صحن علنی شورای اسلامی شهر اصفهان در نطق خود با 
اشاره به تشییع پیکر شهیدان و حماسه 25 آبان اظهار 
داشت: خداوند را شاکرم که این بار در سنگری جدید 

نصیب  شهیدان  شهر  شریف  مردم  به  خدمت  توفیق 
اینجانب کرد، همان طور که انتظار می رود خواهم کوشید 
تا تمام همت و توان خود را مصروف دارم تا در پایان 

دوره شرمنده همشهریان نباشیم.
سترگ  تاریخ  از  خاصی  مقطع  در  اصفهان  افزود:  وی 
خویش به سر می برد، باغ شهر با طراوت و پر از باغ های 
چهارگانه و هشت بهشت و امثال آن به نقطه ای رسیده 
است که اینک باید نگران تامین آب شربش باشد و دیده 
به راه زاینده رودی داشته باشد که اکنون و گاهی فقط 

آبی به خود می بیند.
داغدار  باغدار  و  کشاورز  شهر،  این  غرب  و  شرق  در 
خشکسالی و در شهر آن مرگ تدریجی اصفهان سرسبز 
و زیبا را به سوگ نشسته ایم. این حق اصفهان نبوده 

و نیست.
بر مصوبات شورای  رئیس کمیسیون پایش و نظارت 
اسلامی شهر اصفهان یادآور شد: استان پیشرو در انقلاب 
اسلامی و تقدیم 23 هزار شهیدسرافراز و هزاران جانباز و 
کارنامه ای سراسر افتخار در خدمت به کشورعزیزمان، نباید 

نگران حیات خویش باشد.
وی بیان کرد: از شکوه که بگذریم اکنون فرصتی 
پیش آمده که در استان و استانداری، شورا 
و شهرداری، مجلس و نمایندگان شهرستان 

پیشتیبانی  و  یکصدایی  و  هم افزایی  با 
بکوشیم تا قدر توان خود از آلام این 

شهر فیروزه ای بکاهیم.
و  آب  امروزه  افزود:  مصور 

تنها  جاری  رود  زاینده 
نبوده،  دلسوزان  دغدغه 

احساس  اکنون  نیز  آن  از  ناشی  اثرات  و  هوا  آلودگی 
کرده  تشدید  روزافزون  صورتی  به  را  شهروندان  خفگی 
است و برای بازگرداندن هوای پاک به مردم لازم است 
همه دستگاه های اجرایی در کنار صنعت و اصناف تحت 
یک برنامه مشخص و تقسیم وظیفه در کاستن از این 

آلام بکوشند.
اصفهان  شهر  در  زمین  فرونشست  به  اشاره  با  وی 
چهره  دارد  کم  کم  زمین  فرونشست  کرد:  خاطرنشان 
دهشتناک خود را با زخم رساندن به مواریث فرهنگی 
نشان  شهر  از  زیادی  زمین های  و  هزارساله  چندین 
می دهد، زخمی که به گفته متخصصان امر حتی اگر 
امروز دلیل حدوث آن از بین برود تا سال ها آثارش باقی 
خواهد بود و خدا نکند اتفاقی بیفتد که آبروی کشور را 

تحت الشعاع قرار خواهد داد.
عضو شورای اسلامی شهر اصفهان بیان کرد: اصفهان به 
کسب و کار شهروندان و به گردشگران داخلی و خارجی 

خود زنده است، بحران آب، خشکی زاینده رود، آلودگی 
هوا و فرونشست زمین می رود تا به تدریج اصفهان را از 
مقصد سفرها حذف کرده و یا حداقل از بخش عمده ای از 

اقتصاد گردشگری بکاهد.
و  شهر  شورای  تا  است  آن  موقع  اکنون  افزود:  وی 
شهرداری در کنار میراث فرهنگی و سایر نهادهای ذی 
ربط به تدبیری پرداخته و تلاش خود را برای گامی به 
جلو متناسب با وضعیت فعلی مبذول کرده و از بخشی 
نگری پرهیز نمایند، تاکید می کنم که برای همه موارد 
ذکر شده باید از اصفهان و اصفهانی ها صدایی واحد و 

متحد شنیده شود.
کرد:  خاطرنشان  مصور 
سایه  در  اکنون 
همدلی های شورای 
شهرداری  و  شهر 
نمایندگان  و 
مجلس و با حضور 

استانداری جوان و انقلابی در راس استان، این امید شکل 
گرفته که تدبیری شایسته جای بی تدبیری های گذشته 

را بگیرد.
وی اضافه کرد: پس از انتخاب و انتصاب شهردار با همه 
حواشی و فراز و فرودهای عادی و غیرعادی آن اکنون کار 
چیدمان تیم شهرداری با سلیقه و برنامه شهردار در حال 
انجام است، امیدوارم این دوران به سرعت مدیران جدید 
و یا تثبیت مدیران قدیم هر کدام که با برنامه شهردار 
منطبق است به زودی به پایان برسد تا با شروع جدی 
کار و اجرای برنامه ها که توقع و خواست جدی شورای 
اسلامی شهر از ایشان بوده از دوران انتقالی عبور کرده 
و به انچه از تیم اجرایی مدیریت شهری انتظار می رود، 

برسیم.
رئیس کمیسیون پایش و نظارت بر مصوبات شورای 
شهر  اسلامی  شورای  کرد:  بیان  اصفهان  شهر  اسلامی 
اصفهان در این مدت کوشیده است که کمترین فشار 

و سلیقه ای را به شهرداری تحمیل نکند تا بتواند وظیفه 
نظارتی خود را با دقت و همت جامعه عمل بپوشاند 
و طبیعی است که همواره به مشورت مدیران اجرایی 
انتصابات  همه  با  اگرچه  و  است  داده  درخور  پاسخی 
موافق نبوده است اما حق شهردار را در تعیین مدیران 
خود به رسمیت شناخته و تنها ملاک های مشخص را 

تبیین نموده است.
وی گفت: باید به مدیران مهلت لازم برای اثبات توانایی 
و مهارت های خود داده شود و تلاش گردد شرایط کاری 
منطقی و مبتنی بر موازین قانونی حفظ شود. یکی از 
محورهای مورد توافق در مدیریت شهری توجه به مناطق 
کم برخوردار و نقاطی از شهر است که مغفول مانده و 
این  به  از همه ظرفیت ها  با استفاده  امیدوارم شهردار 
مهم بپردازد و توجه داشته باشد که باید از موازی کاری، 
دوباره کاری و تلاش های پرسرو صدا و تکراری بپرهیزد 
کارنامه  شهر  شورای  سیاست گذاریهای  از  تبعیت  با  و 

درخشانی را در این دوره از خود برجای گذارد.
مصور افزود: باید شان و احترام افرادی که جایشان 
را به نیروهای تازه نفس می دهند حفظ شود و نیز 
در خصوص کسانی که در معرض انتخاب برای 
مسئولیت بودند به طور اکید رعایت شود، عهد 
ما همان است که از ابتدا بوده است، تحول 
ساختاری، مبارزه با فساد و آسان سازی هر 
کاری که شهروندان با شهرداری داشتند، 
طبیعی است که هر سه مورد مخالفان 
خود را داشته که تلاش خواهند کرد 
به هر قیمت مانع آن شوند و نباید 

به آن اهمیت داده شود.

»عضو شورای اسلامی شهر اصفهان« مطرح کرد:

زخم فرونشست امروز اصفهان، سال ها باقی می ماند

سیستم ایمنی هر فرد مانند اثرانگشت منحصربه فرد است
به نظر میرسد که هر فرد سیستم ایمنی منحصربه فردی دارد. دانشمندان این تنوع را پس از بررسی آنتی بادی های موجود در خون 
افراد سالم و بیمار کشف کرده اند. این کشف م  تواند توضیح دهد که چرا واکسن های کرونا در بعضی از افراد کمتر اثربخشی دارند. 
همین طور انجام این کار در امکان شناسایی و بازیابی آنتی بادی های افراد و استفاده از آنها برای درمان نیز کارایی دارد، اگر ما از 

طریق باکتری بیمار شویم، بدن مان شروع به ساخت آنتی بادی هایی برای حمله و از بین بردن باکتری ها میکند.

فرشیدگلهداری

نویسندهوخبرنگار

حجت الاسلام والمسلمین سید ناصر موسوی لارگانی رئیس 
مجمع نمایندگان استان اصفهان در نطق میان دستور بیان 
کرد: مردم عزیز ایران روی سخنم با شماست، این روزها حال 
استان اصفهان اصلاً خوب نیست. زاینده رودی که طی 

دهه های گذشته برای توسعه صنعتی نقش اساسی داشته،  
اکنون به یک قربانی تبدیل شده است. انگار زاینده رود قصد 
دارد انتقام خود بابت همه خیانت های مسئولان اجرایی در 

دهه های اخیر را ، از مردم نصف جهان بگیرد.

»رئیس مجمع نمایندگان استان اصفهان« مطرح کرد:

کاشت درختان هلوی بی خاصیت روی کوه در ازای نابودی  زاینده رود 

اصغرقلندری

نویسندهوروزنامهنگار

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان بیان کرد: اصفهان به کسب و کار شهروندان و به گردشگران 
داخلی و خارجی خود زنده است، بحران آب، خشکی زاینده رود، آلودگی هوا و فرونشست زمین 

می رود تا به تدریج اصفهان را از مقصد سفرها حذف کرده و یا حداقل از بخش عمده ای از اقتصاد 
گردشگری بکاهد.

برای دانلود فایل  پی دی اف
 روزنامه به سایت 
 » دنیای هوادار« 

مراجعه کنید
WWW.DonyayeHavadar.ir
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فرهنگی
زنان احساسی تر از مردان نیستند!

تحقیقات اخیر که روی ۱۴۲ نفر مرد و زن در ۷۵ روز انجام شده نشون میده بطور کلی تفاوتی قابل تشخیصی در احساساتی بودن مردان 
و زنان وجود نداره! هیجان، عصبانیت و اشتیاق در هر دو جنس بررسی شده. حتی شرایط مختلف هورمونی خانم ها هم لحاظ شده و باز 
هم دلیل و فاکتور مشخصی بدست نیامده که نشون بده احساسات زنها بخاطر زن بودن یا بخاطر مسائل هورمونی با مردها تفاوت خاصی 
داشته باشن! این پژوهش خیلی چالش ایجاد کرده و در واقع میگه این کلیشه ی احساساتی بودن زنها بطور علمی یک گزاره درستی نیست!

کتاب و ادبیات

موسیقی

»معاون وزیر فرهنگ« تاکید کرد:
»جای خالی را با کتاب خوب

 پرُ کنیم«
معاون فرهنگی وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی درباره انتخاب 
شعار بیست و نهمین هفته کتاب جمهوری اسلامی ایران 
گفت: شعار امسال هفته کتاب »جای خالی را با کتاب خوب پر 
کنیم« انتخاب شده تا کتاب به نوعی جاهای خالی را پر کند، 
یاسر احمدوند با اشاره به جزئیاتی از برگزاری هفته کتاب، گفت: 
این شعار قابلیت انعطاف بالایی دارد و براساس شرایط امسال 
جامعه انتخاب شده است، زیرا ما می توانیم با کمک کتاب 
جای خالی گردش، جای خالی سفر، جای خالی مدرسه، جای 
خالی دانشگاه و جای خالی مهمانی را با کتاب خوب پر کنیم.

 وی افزود: هفته کتاب امسال که از ۲۴ آبان آغاز می شود با 
بزرگداشتی از مادران شهدا کلید می خورد و ما علاقه مند هستیم 
این مراسم، یک مراسم ملی در سراسر کشور باشد و مقدمات 
این کارها را با همکاری اداره های کل فرهنگ و ارشاد اسلامی و 

اداره های مختلف و دستگاه های فرهنگی فراهم کنیم.
بیست و نهمین دوره  هفته کتاب جمهوری اسلامی ایران 
همزمان در سراسر کشور و با اجرای برنامه های متنوع فرهنگی 

و هنری از ۲۴ تا ۳۰ آبان ماه سال جاری برگزار می شود.

در جلسه شورای نظارت بر آموزشگاه های 
آزاد موسیقی بررسی شد؛

بررسی 16 درخواست مجوز 
تاسیس آموزشگاه موسیقی

۱۶ پرونده متعلق به متقاضیان مجوز تاسیس آموزشگاه آزاد 
موسیقی در جلسه شورای نظارت بر آموزشگاه های آزاد موسیقی 
بررسی شد. مرکزی نظارت بر آموزشگاه های آزاد موسیقی با 
حضور مدیرکل دفتر آموزش و اعضای این شورا با مشارکت 

حضوری و آنلاین برخی اعضا برگزارشد.
در این جلسه در مجموع ۱۶ پرونده متقاضی دریافت مجوز 
آموزشگاه موسیقی توسط اعضای شورا بررسی شد. پنج نفر 
از متقاضیان از استان های گلستان، قزوین، زنجان، کرمانشاه 
و هرمزگان از هر استان یک نفر به صورت آنلاین، همچنین از 
استان های خوزستان و لرستان هر کدام یک نفر و استان تهران 

۲ نفر به صورت حضوری در مصاحبه شرکت کردند.  
این جلسات به منظور رسیدگی و نظارت بر عملکرد آموزشگاه های 
آزاد هنری، ایجاد هماهنگی های لازم در کار شوراهای رسیدگی 
درخواست  به  و رسیدگی  در سراسر کشور  استان  نظارت  و 
متقاضیان تاسیس آموزشگاه های آزاد موسیقی برگزار می شود. 
شورای مرکزی نظارت بر آموزشگاه های آزاد موسیقی متشکل 
از حسن ریاحی، داود گنجه ای، کیاوش صاحب نسق، سیمون 
آیوازیان، محمد اله یاری  فومنی، سرپرست دفتر موسیقی، احمد 
صدری به عنوان نماینده فرهنگستان هنر و علی اکبر صفی پور، 

مدیرکل دفتر آموزش است.

سینما و تئاتر

ادامه  حضور جهانی خود در  فیلم سینمایی »زالاوا« در 
فیلم  بین المللی  فستیوال  چهاردهمین  رسمی  بخش 
»موربیدو« مهمترین فستیوال فیلم های ژانر وحشت و 
فانتاسی )خارق العاده( آمریکای لاتین به نمایش درمی آید. 
از  »موربیدو«  فیلم  بین المللی  فستیوال  چهاردهمین 
۲۸ اکتبر تا ۳ نوامبر ) ۶ تا ۱۱ آبان( با هدف معرفی آثار 
متفاوت سینمایی ژانری بکر از سراسر جهان هر ساله در 

مکزیکوسیتی برگزار می شود.
نماد فرهنگی فستیوال فیلم »موربیدو«، جشن مردگان 
عنوان  به  نقره ای  تندیس جمجمه ی  مکزیک است که 

تندیس رسمی این جشنواره، به برگزیدگان اهدا می شود.
و  امیری  ارسلان  کارگردانی  به  زالاوا  سینمایی  فیلم 
در  گذشته  سال  برادری  روح الله  و  سمیرا  تهیه کنندگی 
روستای شیان کردستان و  خرم رود همدان در ۴۹ جلسه 
جشنواره های  در  گذشته  ماه  دو  در  و  شد  فیلمبرداری 
فیلم ونیز، تورنتو، فانتاستیک فِست تگزاس، سائوپائولو، 

فیلادلفیا و فیلم های آسیایی هنگ کنگ به نمایش درآمده 
است. 

این فیلم با بازی نوید پورفرج، پوریا رحیمی سام و هدی 
زین العابدین در تدارک برنامه ریزی برای اکران سراسری در 
آذرماه سال جاری است. زالاوا در سی و نهمین جشنواره 
فیلم فجر مورد توجه مخاطبان و داوران قرار گرفت و در 
ده بخش نامزد دریافت سیمرغ شد و علاوه بر سه سیمرغ 
پناهنده،  )آیدا  فیلم نامه  بهترین  اول،  کارگردان  بهترین 
تهمینه بهرام، ارسلان امیری( و بهترین بازیگر نقش مکمل 
مرد)پوریا رحیمی سام(، در نخستین حضور جهانی، جایزه  
جایزه   ونیز،  فیلم  منتقدان  هفته  سی وششمین  بزرگ 
فیپرشی بهترین فیلم از هشتادوهفتمین جشنواره فیلم 
 Next Wave ونیز و همچنین جایزه ی بهترین فیلم بخش
از هجدهمین جشنواره فانتاستیک فست آمریکا را دریافت 

کرده است.
دیگر بازیگران این فیلم فریدون حامدی، شاهو رستمی، 

امینی،  وریا  زندی،  زاهد  رحیمی،  صالح  رضایی،  باسط 
داریوش کریم رئوف، لیلا بیگی، مهسا حجازی، مسعود 
بیگلری، سالار زارعی، کردوان بوستان، اسد هوشمند، آذین 

کنعانیان و رومینا حاجی حسنی هستند.

در چهاردهمین فستیوال بین المللی فیلم »موربیدو«؛

»زالاوا« به دنبال جمجمه  نقره ای فستیوال وحشت موربیدو

دبیر شورای صنفی نمایش با اشاره به بازگشت رونق به 
سینماها با درخواست بیشتر فیلمسازان برای نمایش آثار 
خود، گفت: طی اواخر آبان ماه و اوایل آذر ۴ فیلم جدید در 

سینماها نمایش داده خواهد شد.
مرتضی شایسته در گفت و گویی درباره آخرین تصمیمات 
شورای صنفی نمایش در جلسه امروز یکشنبه، نهم آبان ماه، 
گفت: در جلسه امروز تصمیم گیری درباره تاریخ شروع 

اکران چند فیلم سینمایی که متقاضی اکران بودند، تعیین 
شد.

به  نظر  تجدید  حکم  فیلم های  اساس  براین  افزود:  وی 
کارگردانی محمدامین کریم پور از ۲۸ آبان و گربه سیاه به 
کارگردانی کریم امینی از ۱۰ آذر در سینماهای سراسر کشور 

اکران خواهند شد.
سینمایی  فیلم  داد:  ادامه  نمایش  صنفی  شورای  دبیر 

نمایش  آذر  روز ۱۷  از  که  است  اثری  دیگر  نیز  اتومبیل 
داده خواهد شد و آخرین فیلم صحنه زنی ساخته علیرضا 

صمدی از ۲۴ آذر اکران می شود.
شایسته خاطرنشان کرد: در این جلسه همچنین موضوع 
اختلال در سمفا و بروز مشکل در بلیت فروشی با حضور 
کارشناس مربوط و پخش کننده فیلم قهرمان مطرح و تاکید 

شد که این مشکل تکرار نشود.

اکران عمومی فیلم »جنایت بی دقت« به کارگردانی شهرام 
مکری از چهارشنبه سوم نوامبر )۱۲ آبان( در فرانسه آغاز 
می شود. کمپانی »Damned Films« که پخش این فیلم را 
در فرانسه برعهده دارد با اعلام این خبر که تاکنون دو فیلم 
از شهرام مکری را در سینماهای فرانسه به نمایش گذاشته 
و جنایت بی دقت سومین اثری است که از این فیلمساز به 
اکران عمومی درمی آورد؛ ابراز خوشحالی کرد که با این کار 
در معرفی این کارگردان به مخاطبان فرانسوی نقش موثری 

ایفا کرده است.
جنایت بی دقت علاوه بر پاریس در یازده شهر دیگر فرانسه 
هم به نمایش گذاشته می شود و  در شب افتتاحیه، بامشاد 
پوروالی از منتقدان ایرانی ساکن پاریس به معرفی فیلم 
برای مخاطبان خواهد پرداخت. یوهان کورنو مدیر کمپانی 
برای  سخت  رقابتی  شرایط  توصیف  با   Damned Films

از تعطیلی های مکرر می گوید: »اکران  بعد  اکران فیلم ها 
برای فیلم هایی مثل »جنایت بی دقت« با پیچیدگی های 
فیلم نامه، سخت تر هم هست و خوشحالم که توانسته ام در 
وضعیت دشوار این بازار، فیلم را بر پرده  سینماها بیاورم.« 
این مدیر کمپانی ابراز امیدوار کرد که بتواند به تدریج به 
سینماهای نمایش دهنده فیلم اضافه کند. جنایت بی دقت 
به تهیه کنندگی نگار اسکندرفر محصول »موسسه فرهنگی 
هنری کارنامه« است. این فیلم تا کنون تجارب موفقی را 
در نمایش های بین المللی پشت سر گذاشته است. نسرین 
میرشب از کمپانی دریم لب پخش و توزیع بین المللی آن را 
از سال ۲۰۲۰ با حضور در جشنواره ونیز، آغاز کرد و فیلم پس 
ازآن علاوه بر حضور در جشنواره های متعدد، جوایز مختلفی 
کسب کرد. در حال حاضر حق پخش این فیلم در کشورهای 
نظیر آمریکا، کانادا، ایتالیا، سویس،  اتریش، آلمان و فرانسه به 

کمپانی های مختلف واگذار شده است. 
بابک کریمی، محمد ساربان، عادل یراقی، فریبا کامران، بهزاد 
دورانی، سیاوش چراغی پور، ابوالفضل کاهانی، راضیه منصوری 
و الاهه بخشی بازیگران جنایت بی دقت هستند. این فیلم 
مضمونی مرتبط با سینما دارد و درباره تماشاگرانی است که 
قبل از شروع اکران فیلمی در سینما درباره آن حرف می زنند و با 
شروع ماجرا بر پرده سینما، داستان آنها و قصه فیلم با هم یکی 
می شود. از دیگر بازیگران جنایت بی دقت می توان به معصومه 
بیگی، گلنوش قهرمانی، محمد ربانی، محمود بهرازنیا، میثم 
دامن زه، آریا تقی پوریان، مینا درودیان، حامد محمودی، صدف 
عمویی، کیانا منتجبی، سعید نادری، محمدحسین محمدیان، 
امیر شاملو، محمدرضا جنگی، محمدحسین قشمی، داوود 
بنی اسد، رضا اسدی، امین قلی پور، سوگند علی ولی الله، یسنا 

رزمی، ایهان شایگان اشاره کرد.

فیلم کوتاه »ارتودنسی« به کارگردانی، نویسندگی و تهیه 
کنندگی محمدرضا میقانی به جشنواره  مورد تایید اسکار 
»لیدز« در انگلیس راه یافت. فیلم کوتاه ارتودنسی به 
کارگردانی، نویسندگی و تهیه کنندگی محمدرضا میقانی 
در جشنواره لیدز )Leeds( انگلیس به نمایش در می آید. 
این جشنواره مورد تأیید آکادمی اسکار است. جشنواره 
لیدز از ۳ تا ۱۸ نوامبر برابر با ۱۲ تا ۲۷ آبان ماه برگزار 

می شود.
این جشنواره از آثار استعدادهای نو و برجسته و همچنین 

آثاری که تاکنون در بریتانیا به نمایشی گذاشته نشده اند، 
حمایت می کند. مریم حسینی، یاس فرخنده، آرزو عالی، 
مهدی صدر و یاسمین ابراهیمی بازیگران این فیلم کوتاه 

هستند.
از دیگر عوامل این فیلم کوتاه ارتودنسی می توان به مدیر 
باران  لباس:  و  طراح صحنه  بادروج،  بهروز  تصویربرداری: 
شریفی،  امین  صداگذار:  شعله ور،  پویان  تدوین:  سرمد، 
موسیقی: مونا مطبوع ریاحی، صدابردار: سعید زند، طراح 

گریم: یلدا زاهدی اشاره کرد.

»دبیر شورای صنفی نمایش« خبر داد:

با نمایش ۴ فیلم جدید رونق به سینما بازگشت

اکران عمومی فیلم »جنایت بی دقت« ( در فرانسه آغاز می شود؛

نمایش عمومی یک فیلم ایرانی در فرانسه

حضور در جشنواره لیدز؛

حضور »ارتودنسی« در جشنواره انگلیسی مورد تایید اسکار



6
روزنامه

سه شنبه 11 آبان 1400-  شماره 873

ورزشی
نامه محرمانه باشگاه های پایتخت به وزیر ورزش!

هوشنگ نصیرزاده کارشناس حقوقی فوتبال گفت: با توجه به مصاحبه های اخیر احتمال رد کردن مدارک باشگاه 
ها توسط AFC وجود دارد. کلیه باشگاه هایی که می خواهند در مسابقات داخلی کشور و کنفدراسیون فوتبال آسیا 
شرکت کنند باید تقریبا نزدیک به ۷۵ مورد را رعایت کنند. یک نامه ای را به صورت محرمانه برای وزیر ورزش ارسال 

و وضعیت خود را اعلام کرده و بسیار نگران از دست دادن زمان هستند.

مکث

ازجمله ایراداتی که به فدراسیون رسول خادم گرفته می شد، 
نحوه برگزاری مسابقات »لیگ برتر« بود. در بیان نقدهای آن 
روز، برخی از کارشناسان و جمعی از کارگزاران کنونی فدراسیون 
با تکیه بر مفهوم مسابقات لیگ و لزوم برگزاری رقابت ها به 
صورت رفت و برگشت نحوه انجام رقابت های فصلی را نافی 
عواید ورزش اول قلمداد می کردند. در مقایسه با آن مسابقات 
و چگونگی برگزاری امروز لیگ، باید اذعان کرد آن رویداد علی 
رغم کم و کاستی ها و نقدی که بر آن وارد می شد، بسیار بهتر 

و مناسب تر از مسابقات لیگ فعلی بود.
درگذشته بارها از اهداف برگزاری لیگ کشتی سخن به میان 
آورده و به دفعات بر منافع فراوان و مضرات اندک آن اشاره 
داشتیم. بدیهی است لیگی که نتواند کفه ترازو را به سود منافع 
سنگین کرده و سال به سال کم و کاستی های آن افزایش پیدا 

کند ماهیت خود را از دست خواهد داد.
برگزاری مسابقات لیگ در هر رشته ورزشی از جمله کشتی، باید 
بتواند در درجه اول منافع آن ورزش را تامین کند. به سخن دیگر 
اگر ورزشکار، مربی یا عوامل مرتبط دیگر از این رهگذر منتفع می 
شوند، باید فدراسیون نیز برنامه جامعی برای بهره گیری از این 

فرصت تنظیم کرده باشد. جذب تماشاگر، ایجاد فضای مناسب 
تبلیغاتی، اجرای درست برنامه مسابقات، جذب حامیان مالی 

و باشگاه های قدرتمند از دیگر اهداف برگزاری لیگ 
است. پرسش مقدر آن است که آیا تحت 

این شرایط و با توجه به فاکتورهای 
دیگر،  مرتبط  موارد  و  شده  ذکر 

می توان لیگ حاضر کشتی را 
سودمند و مفید ارزیابی کرد؟ 
چندان  پرسش  این  پاسخ 
مشکل و پیچیده نخواهد 
بود زیرا ابعاد مسئله کاملا 
اگر بحث  روشن است  و 
میان  در  ورزشکاران  انتفاع 

نبود به صراحت هرچه تمام 
می توانستیم ادعا کنیم، این 

لیگ با این شکل و هیبت، بهره 
چندانی برای کشتی به همراه ندارد. 

درست مانند مسابقات تیم به تیم با آمریکا 
که معلوم نیست چه اتفاقی افتاد که به یکباره دوستان 

در خلال مسابقات جهانی تمام هم و غم خود را به کنار نهاده 

و با دغدغه خاطر با آمریکایی ها عهد و پیمان بستند تا ضمن 
سفر به ینگه دنیا در مسابقات تیم به تیم با آنان مشارکت 
داشته باشند! لیگی که علاقه مندان کشتی و حتی 
کارشناسان، نام تیم های شرکت کننده را 
به واسطه غربت آنها و زمان آغاز و 
انجام مسابقات را به خاطر نمی 
سپارند چه نفعی برای ورزش 
داشت؟  خواهد  کشور  اول 
در این دوره از مسابقات جز 
معدودی از تیم ها، اکثریت 
شرکت کنندگان حتی تیم 
به  برسد  نیستند چه  هم 
اینکه باشگاه باشند. اگر نام 
مسابقات  را  برتر  لیگ  این 
دست یک می گذاشتند بیشتر 
با حقیقت قرین می شد تا اینکه 
برتر  لیگ  پر طمطراق مسابقات  نام 
بر آن گذاشته شود. به نظر می رسد هدف 
دوستان این بوده تا اندک وجوهی به کشتی گیر و مربی 
برسد و به اصطلاح قال قضیه کنده شود وگرنه با هیچ معیار و 

مبنایی نمی توان لیگ برتر ورزش اول کشور و مدال آور المپیک 
تا این حد نازل و کم اهمیت برگزار کرد.

و  داریم  قرار  کرونایی  شرایط  در  همچنان  که  درست  این 
مشکلاتی برای برگزاری لیگ فراگیر وجود دارد، اما بنا نیست 
ارزش و اهمیت لیگ برتر رشته ورزشی که نام ملی بر آن 
نهاده شده تا این اندازه پایین باشد.  وقتی با وجود این همه 
چهره شاخص در عرصه کشتی سررشته لیگ به دست کسی 
داده می شود که حتی در اداره فدراسیون خود نیز با چالش 
های متعدد روبروست، چندان نباید انتظار داشته باشیم که 
این کاروان در مسیر درست و منتهی به مقصد حرکت کند. 
سال ها از لزوم کشاندن پای باشگاههای قدرتمند به کشتی 
گفتیم و نوشتیم اما در نهایت کار به جایی رسید که هیات 
های استانی با بضاعت اندک خود جانشین باشگاهها شدند و 
در اغلب موارد برای تصفیه حساب با اعضای تیم به مشکل 

برخوردند.
تا چشم به هم بزنیم چراغ لیگ امسال نیز رو به افول خواهد 
نهاد. عده ای به اندک نوایی خواهند رسید و طبق معمول دست 
مربیان سازنده و زحمتکش از سفره ای که گشوده می شود 
کوتاه خواهد ماند و ایضا اهداف بلندی که بتواند چراغی فراراه 

آینده کشتی باشد مغفول می ماند.

چراغی رو به خاموشی؛

لیگ برتر یا دسته یک کشتی!؟

خانم فاطمه نادری ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ 
آپارتمان مسکونی به مساحت 172/8 متر مربع قطعه ۲ تفکیکی به شماره ۲۲۷۳۱ فرعی از ۱۵۵ اصلی مفروز از پلاک 
۳۷۴۶ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج به نام مالک فوق ثبت و صادر و به موجب 
سند رهنی شماره ۳۴۷۳۸ مورخ 92/3/11 دفتر خانه ۵ هشتگرد در رهن بانک ملی می باشد که به علت جابجایی 
مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده 
۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام 
معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این اگهی به مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند 
مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و 
یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد.  935ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج - از طرف مسلم مرزآرا

آقای عسگر اسمعیل بیگی ضمن تسلیم در برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ یکدستگاه 
آپارتمان مسکونی واقع در طبقه سوم قطعه سوم تفکیکی بمساحت 172/60 مترمربع بشماره پلاک ۲۲۷۳۲ فرعی از ۱۵۵ اصلی 
مفروز و مجزی شده از پلاک ۳۷۴۶ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج بنام متقاضی ثبت و سند 
بشماره چاپی ۰۱۲۷۰۳ و دفتر الکترونیکی بشماره ۱۳۹۶۲۰۳۳۱۰۰۹۰۲۱۷۴۵ صادر و تسلیم شد سپس تمامی مورد ثبت برابر سند 
انتقال شماره ۳۴۷۳۸مورخ 1392/3/11 دفتر ۵ کرج در رهن بانک ملی قرار میگیرد که سند مالکیت بعلت سهل انگاری مفقود 
گردیده است لذا تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین 
نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به 
ملک مذکور باشد از تاریخ این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالكيت به این اداره تسلیم تا وفق 
مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند 

مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 932ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج - از طرف اسماعیل کلانتری

آقای محمد پروانه تکمه داش برابر وكالتنامه شماره ۵۲۷۵۹ مورخ 1400/7/1 و ۴۳۹۶۸ مورخ 1398/3/22 دفتر ۴۶ کرج از 
طرف مالک خانم مهری ابراهیم واریانی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت 
سه دانگ مشاع از ششدانگ یکدستگاه آپارتمان مسکونی واقع در طبقه اول سمت شمالی قطعه اول تفکیکی بمساحت 
143/33 مترمربع بشماره پلاک ۱۷۵۴۰ فرعی از ۱۵۱ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۲۴۹۹ فرعی از اصلی مذکور واقع در 
اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج ذیل دفتر ۳۹۶۷صفحه ۲۱۴ و ثبت ۱۰۳۷۱۱۷ بنام مالک ثبت و سند بشماره چاپی ۶۱۴۷۹۴ 
صادر و تسلیم شد که سند مالکیت بعلت سهل انگاری مفقود گردیده است لذا تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده 
است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه 
کسی مدعی وجود سند مالكيت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ این آگهی ظرف مدت ده 
روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف 
مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالكيت المثنی طبق مقررات به متقاضی 

تسلیم خواهد شد. 930ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج - از طرف اسماعیل کلانتری

آقای عسگر اسمعیل بیگی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ یکدستگاه آپارتمان 
مسکونی واقع در طبقه اول قطعه اول تفکیکی بمساحت ۱۷۳ مترمربع بشماره پلاک ۲۲۷۳۰فرعی از ۱۵۵ اصلی مفروز و مجزی شده 
از پلاک ۳۷۴۶ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج بنام متقاضی ثبت و سند بشماره چاپی ۰۱۲۷۰۱ و دفتر 
الکترونیکی بشماره ۱۳۹۶۲۰۳۳۱۰۰۹۰۲۱۷۴۳ صادر و تسلیم شد سپس تمامی مورد ثبت برابر سند انتقال شماره ۳۴۷۳۷ مورخ 92/3/11 
دفتر ۵ کرج در رهن بانک ملی قرار میگیرد که سند مالکیت بعلت سهل انگاری مفقود گردیده است لذا تقاضای صدور سند مالکیت المثنی 
نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی 
وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ این آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در 

صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 931ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج - از طرف اسماعیل کلانتری

آقای عسگر اسمعیل بیگی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت 
ششدانگ آپارتمان مسکونی به مساحت 172/4 متر مربع قطعه ۴ تفکیکی به شماره ۲۲۷۳۳ فرعی از ۱۵۵ اصلی 
مفروز از پلاک ۳۷۴۶ فرعی از اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج به نام مالک فوق ثبت و 
صادر گردیده و به موجب سند رهنی شماره ۳۴۷۳۸ مورخ 92/3/11 دفتر خانه ۵ هشتگرد در رهن بانک ملی می 
باشد که به علت جابجایی مفقود گردیده و تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد 
تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود 
سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز 
اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه 
ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق 

مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 934ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج - از طرف مسلم مرزآرا

آقای احسان اله فتح اله برابر وکالتنامه شماره ۱۱۳۶۴۱ مورخ 1399/12/25 دفتر ۳۲ کرج از طرف مالک آقای بهروز 
ذوالفقاری مفرد ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام نموده است که سند مالکیت ششدانگ یک قطعه 
زمین بشماره ۱۱۰۲ فرعی از یک اصلی مذکور واقع در اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج مورد ثبت ۶۰۷۷ صفحه ۱۶۳ 
دفتر 33/3 شمیرانات بنام مرز علی عسگری ثبت و سند بشماره چاپی ۷۳۶۸۴صادر و تسلیم گردیدسپس تمامی 
مورد ثبت برابر سند انتقال شماره ۲۹۵۸۱مورخ 1399/12/25 دفتر ۱۱۰ کرج از طرف وراث مرحوم مرز علی عسگری به 
متقاضی منتقل که سند مالکیت بعلت سهل انگاری مفقود گردیده است لذا تقاضای صدور سند مالكيت المثنی نموده 
است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه 
کسی مدعی وجود سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ این آگهی ظرف مدت 
ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه 
ظرف مدت مقرر اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات 

به متقاضی تسلیم خواهد شد. 933ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج - از طرف اسماعیل کلانتری

آگهی فقدان سند مالکیت

آگهی فقدان سند مالکیت

آگهی فقدان سند مالکیت

آگهی فقدان سند مالکیت

آگهی فقدان سند مالکیت

آگهی فقدان سند مالکیت

محمدرضاکاظمی
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ورزشی
سکوت مسی شکست؛ از بمب خبری بازگشت به بارسا تا افشای دروغ لاپورتا!

 بدون شک دوست دارم به بارسلونا برگردم. اگر بتوانم برای باشگاه مفید باشم و بتوانم کمک کنم بدون شک دوست دارم به 
خانه ام برگردم. اسطوره آرژانتینی درباره اظهارات لاپورتا رئیس باشگاه بارسلونا که درخواست داده بود مسی مجانی بازی کند ولی 
جوابی از او دریافت نکرد، گفت: هیچکس از باشگاه از من نخواست تا به صورت رایگان برای تیم بازی کنم. من دستمزدم را نصف 
کردم تا به باشگاه کمک کنم. اما حرف های لاپورتا من را اذیت کرد و باعث شد درباره من شک کنند و این حرف ها درست نبود.

محمدرضاولیزاده

دبیرتحریریه

مستطیل سبز

درحاشیه

برتر،  لیگِ  رقابت های  سوم  هفته  از 
شاگردان یحیی گل محمدی در اراک دبل 
شدند تا این شکستِ زودهنگام در لیگ 
برای  خطر«  »زنگ  یک  یکم،  و  بیست 

پرسپولیس باشد.
شرایطی  در  پرسپولیس  اول؛  نکته 
نخستین شکستِ فصل خود را تجربه کرد 
که تعداد نمایش های »بد« پرسپولیسِ 
برسد!  عدد ۲  به  اخیر  اوقات  در  یحیی 
از  حتی  اراک  در  پرسپولیس  یقینا 
پرسپولیسِ مغلوبِ ریاض هم ضعیف تر 
شایستگی،  اوج  در  آلومینیوم  و  بود 

سرخ ها را در خانه دبل کرد.
نکته دوم؛ زمانی تغییرات برای »اصلاح« 
صورت می گیرد که در ابتدا منطقی برای 
پس  باشد،  وجود  ضعف  نقاط  پذیرش 
زمانی پرسپولیسِ یحیی می تواند بهتر یا 
اصلاح شود که سرمربی تیم بپذیرد غالبِ 
مشکلاتِ تیمِ او »فنی« است، پس اتلافِ 
وقت برای بهانه جویی، تنها پرسپولیس را 

از موفقیت دور می کند.
اراک  در  »پرسپولیس  سوم؛  نکته 
پرسپولیس واقعی نبود!« گزاره مذکور از 
آن دست جملات کلیشه ای فوتبال ایران 
است که وقت و بی وقت نثارِ اهالی آن 
از شعارسرایی،  این بار جدا  اما  می شود، 
هفته  پرسپولیسِ  از  بارقه هایی  حتی 
گذشته در دیدار با نساجی هم در جدال 
با تیمِ شایسته رسول خطیبی دیده نشد، 
خطیر  عنوانِ  با  تیم،  آن  به  برسد  چه 

»قهرمان پنج دوره اخیر فوتبال ایران!«
اراک،  در  پرسپولیس  چهارم؛  نکته 
مجموعه ای از یک تیم »بی هدف« بود، 
چه در زمانی که بازی با نتیجه تساوی 
دنبال می شد و چه زمانی که پرسپولیس 
عقب افتاد و نیاز به گل داشت، شاگردان 
بی برنامگی  اوج  در  گل محمدی  یحیی 
هیچ استراتژی معینی برای رسیدن به گل 
و تغییر نتیجه نداشتند، البته این ضعف 
عملکرد  در  بازیکنان،  نمایش  بر  علاوه 
کادرفنی هم مشهود بود، که برخلاف دو 
بازی قبل تصمیم و تعویض های ناموفق 

و عجیبی را در اراک انجام داد! 
نکته پنجم؛ پرسپولیس در »بازی سازی« 
از عقب زمین مشکل دارد، این موضوع، 
نکته مشترک پرسپولیس مدل یحیی در 
۴ نمایش اخیر بوده است، الهلال، نساجی 
و آلومینیوم با پرس در زمین پرسپولیس، 

شاگردان گل محمدی را آزار دادند. گرچه 
این تیم فعلا در وضعیت تغییر )انتقال از 
دفاع به حمله و بالعکس( هم آسیب پذیر 
نشان داده است که این نکته از آن دست 

نکات نگران کننده است.
نکته ششم؛ چهار بازی و شش گل خورده؛ 
آماری است که هیچ نشانی از پرسپولیس 
پنج  سال اخیر ندارد. پرسپولیس یحیی 
با احتساب جدال با الهلال، در دیدارهای 
اخیر بیش از حد معمول به رقبا اجازه 
مستحکمی  دژِ  و  داده  موقعیت  سازی 
که از پرسپولیس به خاطر داشتیم، فعلا 
در دسترس نیست. در حال حاضر جدا 
سرخ ها،  تیمی  دفاع  اصلاحِ  الزامِ  از 
به کارگیری  و  دفاعی  خط  زوج  تغییر 
گران ترین دروازه بان نیمکت نشین لیگ! 
در دسترس ترین نسخه یحیی برای ترمیم 
چشم اسفندیاری است که روزی نقطه 

قوت آن ها بوده است.
نکته هفتم؛ پرسپولیس سه بازیکن اصلی 

خود را از دست داده و با نظر و تائید کادرفنی 
چندین جایگزین برای آن ها خریداری کرده 
است، اما اینکه پرسپولیس جای بازیکنان 
متوسط نبوده و نیست یک بحث است، 
اینکه فلسفه و معیار خریدهای گل محمدی 
به هر حال  است،  دیگری  بوده، سخنِ  چه 
آنچه که عیان است، خریدهای جدیدِ تیم، 
متوسط تر از آن کیفیتی هستند که بتوانند 
جایگزین ستاره هایی چون کنعانی، نوراللهی 
و مغانلو شوند و در این مورد کادرفنی هم 

مقصر است.
اراک  آلومینیوم  نمایشِ  هشتم؛  نکته 
بی نقص بود، تیمی که با برنامه، موفق 
به شکست پرسپولیس شد، البته باید از 
نقشِ موثر رسول خطیبی هم بگوییم که 
در چند سال اخیر، فوتبال ایران را به ظهور 
یک مربی، با فلسفه تاکتیکی مشخص 
امیداور کرده است، یقینا اراکی ها در این 
فصل با یک تیم باشخصیت، حرف های 

زیادی برای گفتن خواهند داشت.

معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت ورزش و جوانان 
و  المپیک  آوران  مدال  حساب  به  پاداش  واریز  از 

پارالمپیک توکیو و عوامل اجرایی آنها خبر داد.
ژاله فرامرزیان در گفت و گویی اظهار کرد: پاداش مدال 

آوران المپیک و پارالمپیک توکیو و عوامل اجرایی این 
بازیها از طریق محل اعتبارات وزارت ورزش و جوانان 

روز دوشنبه ۱۰ آبان به حساب آنها واریز شد.
وی در پایان میزان مبلغ اعتبارات پاداش مدال آوران 

المپیک و پارالمپیک و عوامل اجرایی را بیش از ۸۰ 
میلیارد تومان عنوان کرد و افزود: این مبلغ از محل 
اعتبارات وزارت ورزش و جوانان تامین و به حساب 

ورزشکاران واریز شد.

مهاجم تیم ملی فوتبال ایران در رده دوم برترین گلزنان 
آسیا در سال ۲۰۲۱ قرار دارد. دو ماه تا پایان سال جاری 
آمار  و  تاریخ  باقی مانده است و فدراسیون  میلادی 
برترین گلزنان را در این سال معرفی کرده است. بر این 
اساس در بین بازیکنان آسیایی مهدی طارمی با به ثمر 

رساندن ۳۰ گل در رده دوم قرار دارد.

طارمی ۴ گل را برای تیم ملی به ثمر رسانده است و 
بقیه گل های خود را برای پورتو زده است. علی مبخوت، 
مهاجم الجزیره و تیم ملی امارات با ۳۴ گل زده در 
صدر مهاجمان آسیایی قرار دارد و کیوگو فوروهاشی 
ژاپنی که در سلتیک بازی می کند با ۲۹ گل زده در 

رده سوم است.

در صدر رده بندی کلی، روبرت لواندوفسکی قرار دارد 
که با فاصله زیاد ۵۶ گل زده در صدر است و بعید به 
نظر می رسد جایگاه نخست را از دست بدهد. ارلینگ 
هالند مصدوم شد تا ۴۳ گله باقی بماند و کریستیانو 
رونالدو نیز توانست شمار گل های خود را در سال ۲۰۲۱ 

به مسی در عدد ۴۰ برساند.

خسرو حیدری به عنوان مشاور ورزشی مدیرعامل باشگاه استقلال منصوب شد. در 
حکمی از سوی مصطفی آجورلو، مدیرعامل باشگاه استقلال؛ خسرو حیدری به عنوان 
مشاور ورزشی مدیرعامل منصوب شد. خسرو حیدری با انجام ۳۰۴ بازی با پیراهن 

استقلال، پنجمین بازیکن تاریخ باشگاه استقلال از نظر تعداد بازی است.

در حکمی از سوی وزیر ورزش و جوانان مهدی مبینی به عنوان سرپرست فدراسیون 
تیراندازی منصوب شد. در بخشی از  حکم دکتر سید حمید سجادی به مبینی آمده است: 
»با استعانت از خداوند متعال و با عنایت به تعهد و تجربه جنابعالی در امور مدیریتی، به 

موجب این ابلاغ به عنوان سرپرست فدراسیون تیراندازی منصوب می شوید.«

چرا »پرسپولیس« مقابل آلومینیوم حرفی برای گفتن نداشت؟

ابری در اراک!

»معاون توسعه مدیریت و منابع وزارت ورزش و جوانان« خبر داد:

۸۰ میلیارد پاداش مدال آوران المپیک و پارالمپیک واریز شد

یک افتخار دیگر؛

»طارمی« دومین گلزن برتر آسیا در سال ۲۰۲۱

در حکمی از سوی »مصطفی آجورلو«؛

خسرو حیدری مشاور ورزشی آجورلو شد
در حکمی از سوی »وزیر ورزش و جوانان«؛

سرپرست فدراسیون تیراندازی منصوب شد

لیگ برتر

گل گهر یک - نساجی یک؛ 
زور قلعه نویی و الهامی

 به هم نرسید
دیدار دو تیم گل گهر و نساجی با تساوی یک بر یک به 
پایان رسید. دو تیم گل گهر و نساجی در دیدار از هفته 
سوم لیگ برتر روز دوشنبه از ساعت ۱۸:۰۰ در سیرجان به 
مصاف هم رفتند که این دیدار با تساوی یک بر یک به 

پایان رسید.
در دقیقه ۱۸ سانتر علی اصغر عاشوری و ضربه سر یونس 
شاکری منجر به گل اول شاگردان امیر قلعه نویی شد. در 
دقیقه ۲۵ اعتراضات ساکت الهامی به داوری باعث شد تا 
از سوی داور کارت زرد بگیرد و ادامه این اعتراضات، موعود 
بنیادی فر )داور مسابقه( را مجبور کرد تا کارت زرد دوم را به 
الهامی بدهد تا سرمربی نساجی از کنار زمین اخراج شود.

در دقیقه ۷۱ حسن نجفی، بازیکن تعویضی نساجی با یک 
ضربه توانست گل خورده را جبران کند تا این دیدار در 
نهایت با تساوی به پایان برسد. شاگردان الهامی با این 
تساوی چهار امتیازی شدند و گل گهر با این تساوی به 

هفتمین امتیاز خود دست پیدا کرد.

فولاد 2 - مس یک؛

اولین برد عبدالله رقم خورد
شاگردان ویسی در تیم فوتبال فولاد خوزستان در هفته 
سوم لیگ برتر مقابل مس رفسنجان به برتری رسیدند. تیم 
فوتبال فولاد خوزستان از ساعت ۱۸ روز گذشته در ورزشگاه 

اختصاصی خود به مصاف تیم مس رفسنجان رفت.
فولاد که در دو بازی قبلی خود و مس رفسنجان که در 
تک بازی انجام شده خود مغلوب شده بودند، برای جبران 
امتیازات از دست رفته به مصاف هم رفتند. تلاش دو تیم 
در نیمه اول، تنها یک گل برای فولاد بود که پریرا در دقیقه 

۲۸ از روی نقطه پنالتی دروازه مس را باز کرد.
در نیمه دوم نیز فولاد موقعیت هایی برای گلزنی به دست 
که  این  تا  نداشتند  درواز مس  درون  به  راهی  اما  آورد 
گادوین منشا که در نیمه دوم برای مس وارد زمین شد، 
در دقیقه  ۶۹ توانست دروازه احسان مرادیان را باز کرد. در 
ادامه این نیمه، دو تیم موقعیت های خوبی برای گلزنی به 

دست آوردند که با بی دقتی بازیکنان هدر رفتند.
این بازی در نهایت با حساب ۲ بر یک به سود فولاد به 
پایان رسید. شاگردان ویسی پس از دو شکست متوالی، 
اولین برد خود را جشن گرفتند. همچنین در دقایق پایانی 
این بازی نیز عبدالله ویسی در صحنه ای به دلیل اعتراض 

به تصمیم داور، با کارت زرد جریمه شد.
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درحاشیه

PSG به دنبال فسخ قرارداد راموس؛ اما...

چرا پاری سن ژرمن نمی تواند 
قرارداد سرخیو راموس را فسخ کند؟

راموس یکی از خریدهای پاری سن ژرمن در فصل نقل و 
انتقالات تابستانی بود. تیم پاریسی امیدهای زیادی داشت 
که با آمدن راموس مشکلات خط دفاعی تیم حل شود اما 
این بازیکن به خاطر آسیب دیدگی تاکنون برای تیم به میدان 

نرفته است.
وضعیت مصدومیت راموس هم چنان در هاله ای از ابهام است 
و معلوم نیست که چه زمانی می تواند برای پاری سن ژرمن 
به میدان رود. وضعیت آسیب دیدگی راموس هواداران پاری 
سن ژرمن و سران باشگاه را به کلی ناامید کرده است تاجایی 
که احتمال فسخ قرارداد او وجود دارد. راموس تا سال ۲۰۲۳ 
با باشگاه پاری سن ژرمن قرارداد دارد و باتوجه به شرایطی که 

او دارد بسیار بعید است که تا پایان قراردادش در تیم بماند.
با وجود اخباری که در روزهای اخیر منتشر شد، منابع نزدیک 
به سرخیو راموس تایید کردند که در حال حاضر چنین چیزی 
صحت ندارد. چندین استدلال در این مورد وجود دارد. اول 
از همه این که بازیکن برای دو فصل قراردادی با دستمزد 
سالانه 10 میلیون یورو امضا کرده است. قراداد و مقررات 
لیگ فرانسه در حال حاضر از این سناریو یعنی فسخ قرارداد 
راموس، جلوگیری می کنند. مورد بعدی این است که فیفا 
در چنین مواقعی مقررات مشخصی دارد. مقررات فیفا به 
سرخیو راموس این اجازه را می دهد که تا زمانی که در دوره 
به اصطلاح محافظت شده قرار دارد، محافظت شود و نتوان 
قرارداد او را فسخ کرد. دوره محافظت شده، حافظ حق باشگاه 
ها و همچنین بازیکنان در سه سال اول قرارداد بین بازیکن 
با باشگاه است. این در ماده 17 آیین نامه وضعیت و نقل 
و انتقالات بازیکنان آمده است. این ماده ابتدا مشخص می 
کند که پاری سن ژرمن در صورت فسخ قرارداد بازیکن، باید 
به او غرامت بپردازد. در این ماده آمده است: در همه موارد، 
طرفی که قرارداد را فسخ می کند، موظف به پرداخت غرامت 
به طرف دیگر است. مگر این که در قرارداد به نحو دیگری 
مقرر شده باشد. غرامت عدم رعایت قرارداد، با توجه به قوانین 
ملی، ویژگی های ورزش و سایر معیارهای عینی محاسبه 
خواهد شد. غرامت پرداختی بر اساس حقوق و سایر مزایایی 
که بر اساس قرارداد فعلی یا قرارداد جدید به بازیکن تعلق می 
گیرد، زمان باقی مانده قرارداد تا حداکثر پنج سال، هزینه ها 
و مخارج پرداختی توسط بازیکن، باشگاه قبلی )استهلاک در 
طول مدت قرارداد( و همچنین این سوال که آیا فسخ قرارداد 
در طول دوره محافظت شده رخ داده است یا خیر، محاسبه 

می شود.
 با توجه به قوانین دوره محافظت، از آن جایی که باشگاه در 
حال زیر پا گذاشتن قرارداد است، پاری سن ژرمن علاوه بر 
پرداخت غرامت به راموس، در معرض تحریم نیز قرار می گیرد: 
علاوه بر تعهد به پرداخت غرامت، تحریم های ورزشی نیز باید 
برای باشگاهی که قرارداد را در طول دوره حفاظت شده فسخ 

کند یا منجر به فسخ آن شده باشد، اعمال شود.
این تحریم بسیار سخت است و به معنای ممنوعیت ثبت 
قرارداد بازیکنان جدید، چه در سطح رقابت های داخلی و چه 
در رقابت های بین المللی برای دو دوره کامل و متوالی است. 
باشگاه فقط پس از گذراندن کامل تحریم و پرداخت غرامت 

قادر به ثبت قرارداد بازیکنان جدید خواهد بود.

داستان جلد

شخصا همیشه معتقد بودم شهرداری های کشور در خط مقدم 
جبهۀ ناراضی تراشی از ملت هستند و در این ساختار و سازوکار 
معیوب، آنچنان مسائل بودار و مشکل دار و شبهه دار فراوان 
است که قلم در می ماند از توصیف آن و به همین دلیل با 
اینکه رسالت قلم را در پرداختن به مشکلات مسئولان و عدم 
کارایی دستگاه های مسئول می دانیم، اما در مورد شهرداری ها 
واقعا دیگر تسلیم شده ایم! اما بعضی از این اشکالات در همین 
ساختار، از فرط گل درشتی و زمختی و بدقوارگی آنچنان توی 
چشم می زند و در ذوق ما می کوبد که دیگر نمی توان نادیده اش 
انگاشت و برخی شان چنان توهین آمیز است که صدای فغان 
ما را هم به آسمان برده است. آخرین فقره اش هم در همین 
شهرداری کرج اتفاق افتاده که واقعا ملغمه و واریته ای شده از 

اشک ها و لبخندها و آه که به یک طنز تلخ شبیه است.
قصه از آنجا اغاز شد که مطلع شدم شهرداری کرج که به 
زمین و زمان بدهکار است و حتی با شکایت شکات فراوان 
خصوصی و پیمانکاران حقیقی و حقوقی حساب هایش هم 
مسدود شده بود )که با مساعدت و دستور ویژۀ رئیس کل 
دادگستری استان البرز این حساب ها رفع مسدودی شده 
تا مشکلات بیشتری برای شهر ایجاد نشود( حالا اسپانسر و 
حامی مالی اردوی تیم ملی بوکسنج )تلفیق شطرنج-بوکس( 

شده است! باور کنید وقتی بنر اعلام حمایت شهرداری کرج 
از اردوی تیم ملی شطرنج بوکس را دیدم نمی دانستم باید 

بخندم یا بگریم یا فریاد بکشم یا...؟
فقط چند دقیقه ای هاج و واج مانده بودم. مگر می شود 
اداره ای که این همه بدهکار است و باید پول ده ها شاکی و 
پیمانکار  طلبکار را بدهد و حساب هایش هم با هزار من بمیرم 

و تو بمیری و بخاطر اینکه انفعالی در خدمت رسانی به مردم 
ایجاد نشود با دستور مقام ارشد قضایی استان باز شده، دست 
به چنین کاری بزند؟ اصلا این پول ها را از کجا می آورد این 
ادارۀ عریض و طویل؟ ارثِ پدری!؟ این حجم از بدهی تولید 

کرده باشی و تبدل به دستگاهِ ناراضی تراشیِ عمومی شده 
باشی، بعد سراغِ حمایت از اردوی تیم ملی شطرنج بوکس 

بروی؟ واقعا!؟
بنده که خودم ورزشی هستم تا همین امروز نمی دانستم اصلا 
چنین ورزشی در ایران وجود دارد چه برسد به اینکه تیم ملی 
هم داشته باشد! حالا خودتان فرض کنید اصلا چند هزارم 
درصد از مردم کرج می دانند این ورزش چیست!؟ شهرداری 
کرج  اگر خیلی به ورزش علاقه دارد حداقل یک فکری به حال 
بازیکنان فوتبال تیم خودش کند که با آغاز فصل سرما هنوز 
حتی از لباس گرم تمرینی و مناسب هم بهره مند نیستند! 
تیمی که انصافا درخشیده و 9 پیروزی پیاپی داشته است. 
شهرداری کرج اگر پولی دارد تکلیف شاکیانش را روشن کند 
که حساب هایش را مسدود نکنند. شهرداری کرج اگر پولی 
دارد به فکر هزار سوراخ سنبۀ خرابِ شهر کند. شهرداری کرج 
اگر پولی دارد چرا خرج یک رشتۀ بی نام و نشان ورزشی 
می کند که حتی من ورزشی نویس هم نمی دانستم در ایران 
وجود دارد؟ عزیزان شهرداری چی! یک ده آباد به از صد شهر 
خراب. شما که یک ده را هم نتوانستید آباد کنید حداقل پول 
بیت المال شهروندان و بودجۀ شهر را خرج این دست کارهای 
کم ارزش نکنید تا وضعیت شهر و شهرداری اش از این بدتر 

نشده است.
پی نوشت : بوکسنج یا شطرنج بوکس ورزشی است آلمانی که از 
ترکیب ورزش بوکس و شطرنج درست شده و در  شش راند دو 
دقیقه ای شطرنج و 5 راند 3 دقیقه ای بوکس انجام می شود و در 
آن اگر شما در هر کدام از قسمت ها )شطرنج یا بوکس( شکست 
بخورید )ناک اوت یا کیش و مات شوید( بازی تمام می شود و 
یا در انتها امتیازات هر بخش محاسبه می شود تا برنده اعلام 

شود. این ورزش تنها در 11 کشور جهان فعال است...

حاتم بخشی »شهرداری کرج« با میلیاردها تومان بدهی به خلق الله؛

گاوِ ما شیر نِمی ده، امَّا...

مهردادتیموری

مدیرمسئول

سوژه

در  استقلال  و  پرسپولیس  عامل  مدیران  دوشنبه  شب 
گفتگویی تلویزیونی به صورت همزمان درباره مشکلات و 
اتفاقات این دو باشگاه در چند وقت اخیر صحبت کردند و 
علاوه بر پاسخ به سوالات مجری، با مسئول کمیته مجوز 

حرفه ای نیز بحثی صریح و نسبتا تند داشتند.
مسئله ای که باعث شد تا آجورلو و صدری در کنار هم به 
تلویزیون بروند و به سوالات پاسخ دهند، ماجرای مجوز 
حرفه ای بود که برای ۴۸ ساعت طرفداران این دو تیم را 
نگران کرد. نگرانی بابت حذف از لیگ قهرمانان آسیا که البته 
در آخر آنطور که اولیایی گفت، با »مصلحت اندیشی« ختم 

به خیر شد.
مصطفی آجورلو که اولین مصاحبه تلویزیونی پس از نشستن 
این  را تجربه می کرد، در  بر صندلی مدیرعاملی استقلال 
گفتگو دوئلی خاموش با مجید صدری داشت اما در پایان 
صحبت هایش به یک نکته جالب اشاره کرد: درآمدزایی هزار 

میلیارد تومانی.
اشاره او به صداوسیما بود؛ وقتی که آجورلو به سراغ این 
سازمان رفت و جملات آخرش را به این موضوع اختصاص 

داد، مجری برنامه تصور کرد که قرار است صحبت از حق 
پخش به میان بیاید و تلاش کرد تا تریبون را از آجورلو 
بگیرد و به صدری بدهد اما نکته مدیرعامل استقلال چیز 

دیگری بود.
او در این بخش از صحبت هایش گفت: من از آقای جبلی 
)رئیس سازمان صدا و سیما( خواهش می کنم ما از فرصت 
های محتوایی مان پول تولید کنیم. چرا ما باید از فرصت 
های محتوایی صدا و سیما پول تولید نکنیم؟ من قول می 
دهم از محتوای غیرزنده فوتبال استقلال بالای هزار میلیارد 
تومان پول دربیاورم. اگر هزار میلیارد درآمد کسب کنم، سال 

بعد آقای اولیایی من را بدهکار می داند؟
بلکه  نه حق پخش  ایران  فوتبال  کار  کهنه  مدیر  منظور 
موضوعی دیگر است؛ اینکه صداوسیما فارغ از حق پخش، با 
تخصیص ساعاتی از تلویزیون به دو باشگاه سرخابی، فرصت 
برنامه سازی و استفاده از عواید آن را به این دو باشگاه 
بدهد. یعنی پرسپولیس و استقلال بتوانند از ظرفیت رسانه 
ملی و طرفداران خود استفاده کنند و به این شکل بخشی از 

درآمدهای خود را شکل دهند.

البته طرح آجورلو نیاز به طرح جزئیات دارد؛ اینکه او قصد 
دارد با برنامه سازی، از تبلیغات صداوسیما برای باشگاهش 
درآمد کسب کند یا در این برنامه به طور مثال با معرفی 
سامانه، اسپانسر، اپلیکیشن یا هر پلتفرمی، برای باشگاه 
ثروت می سازد؟ هرچه که باشد، این نکته جدیدی است که 
آجورلو در گفتگوی تلویزیونی از رییس سازمان صدا و سیما 
درخواست کرد و حالا نوبت پیمان جبلی است که پاسخ 

سرخابی ها را بدهد.

»مدیرعامل استقلال« درخواست جدیدی را فارغ از حق پخش مطرح کرده است: 

اختصاص محتوای غیرزنده صداوسیما به سرخابی ها!

قصه از آنجا آغاز شد که مطلع شدم شهرداری کرج که به زمین و زمان بدهکار است و حتی با شکایت شکات فراوان 
خصوصی و پیمانکاران حقیقی و حقوقی حساب هایش هم مسدود شده بود )که با مساعدت و دستور ویژۀ رئیس کل دادگستری 

استان البرز این حساب ها رفع مسدودی شده تا مشکلات بیشتری برای شهر ایجاد نشود( حالا اسپانسر و حامی مالی اردوی تیم ملی 
بوکسنج )تلفیق شطرنج-بوکس( شده است! باور کنید وقتی بنر اعلام حمایت شهرداری کرج از اردوی تیم ملی شطرنج بوکس را دیدم 

نمی دانستم باید بخندم یا بگریم یا فریاد بکشم یا...؟


